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گفتوگو

برنامـه هفتـه دهـم تـا دوازدهـم رقابت های لیـگ برتر درحالی اعلام شـد 

کـه ایـن اتفـاق بیشـتر از هرچیـزی اعتـراض و انتقـاد اسـتقلالی ها بـه آن 

را در پـی داشـت. درواقـع آبی هـا معتقدنـد سـازمان لیـگ برخـلاف گفته 

خـودش درخصـوص همسان سـازی دیدارهـای اسـتقلال و پرسـپولیس 

تـا قبـل از دربـی ایـن موضـوع را رعایـت نکـرده و آنهـا می توانسـتند 

برنامه ریـزی بهتـر و عادلانه تـری داشـته باشـند. درخصوص ایـن ماجرا و 

سـایر اتفاقـات دیگر مرتبط بـا برنامه ریزی رقابت های لیگ برتر دقایقی با 

مشـاور سـازمان لیـگ به صحبـت پرداختیم. گفت وگـوی »فرهیختگان« 

بـا غلامرضـا بهـروان را در ادامـه می خوانیـد.

برنامـه اعلامـی جدیـد سـازمان لیگ تا حـدودی اعتراض اسـتقلالی ها را 

بـه همـراه داشـته اسـت و آنهـا می گوینـد چرا تـا این اندازه بیـن بازی های 

عقب افتاده پرسـپولیس فاصله افتاده اسـت. 

در هـر صـورت قـرار بـود بین بازی های عقب افتاده پرسـپولیس پنـج روز فاصله 

باشـد، حـال اینکـه چـرا بیـن بـازی ایـن تیـم مقابـل سـپاهان تـا دیـدار دربـی 

فاصلـه بیشـتری وجـود دارد حتمـا ایـن موضـوع را پیگیـری خواهـم کـرد. در 

هرصـورت فشـردگی در مقاطـع مختلـف فقـط مربـوط بـه فوتبـال ایران نیسـت 

و همیـن الان مسـابقات در انگلیـس بـا فاصلـه ای بسـیار کـم برگـزار می شـود، 

هرچنـد بایـد برخـی واقعیت هـا مثل فواصـل نزدیک جغرافیایی در کشـورهای 

دیگـر را هـم قبـول کرد. 

سـازمان لیـگ ادعـا کـرده بـود دو تیـم اسـتقلال و پرسـپولیس بـا تعـداد 

بازی هـای برابـر در دربـی بـه مصاف هم خواهند رفت اما حالا آبی پوشـان 

درحالی دربی را برگزار می کنند که دو بازی از رقیب سـنتی خود بیشـتر 

خواهند داشت. 

بازهـم تاکیـد می کنـم در دنیـا نیـز چنیـن برنامه ریزی هایـی اتفـاق می افتـد و 

مـا فقـط در ایـران روی یک سـری مـوارد اصـرار می کنیـم. 

در هـر صـورت ایـن ادعـای سـازمان لیـگ بـود و به گونه ای آنهـا این اقدام 

را زیرسـوال بردند. 

بـه نظـر مـن بایـد به گونـه ای برنامه ریـزی، فکـر و صحبـت کنیم کـه همه چیز در 

اختیار خودمان باشد تا بعدا اتفاقات دیگری نیفتد. به طور مثال درمورد همین 

اتفاقاتـی کـه در قائمشـهر افتـاد و همـه ایراد می گیرند که این چه زمینی اسـت، 

اولا اینکه در فوتبال دنیا به این شـکل نیسـت و همه بازیکنان و تماشـاگران زیر 

سـقف قـرار دارنـد. در بسـیاری از کشـورها بـه جـای اینکه کاور پهن کننـد از بالا 

سـقف را می بندنـد. آنهـا سـاختار ورزشگاه هایشـان طوری اسـت کـه تحت تاثیر 

عوامـل جـوی قـرار نـدارد امـا ببینیـد ما چـه وضعیتی داریـم. خود مـن به عنوان 

رئیـس هیـات فوتبـال مازنـدران از ایـن موضـوع ناراحـت بـودم، چـون بـازی در 

چنین زمینی ریسـک بسـیاری درخصوص مصدومیت بازیکنان ایجاد می کرد. 

پس چرا این اتفاقات می افتد؟

مجبوریـم بازی هـا را بـه ایـن شـکل برگـزار کنیـم چـون چـاره دیگـری 

نیسـت، ضمـن اینکـه برگـزاری مسـابقات ماننـد زنجیـر بـه یکدیگـر 

وصـل هسـتند و اگـر یـک بـازی یـک یـا دو روز به تعویـق بیفتد روی 

سـایر هفته هـای لیـگ تاثیر گـذار بـوده و آنهـا را هـم مشـکل دار 

خواهـد کـرد. به طـور مثـال در همین هفته نیز مسـئولان نسـاجی 

در تماسـی کـه بـا مـن داشـتد گفتنـد دیـدار نسـاجی بـه خاطـر 

دیـدار پرسـپولیس در آسـیا بـه تعویـق افتـاد امـا حـالا که 

بـازی ایـن تیـم را یـک روز بـه تاخیـر می اندازنـد، چرا 

ایـن اتفـاق بـرای نسـاجی رخ نمی دهـد و همیـن 

موضـوع در ادامـه سـایر تیم هـا را هـم معتـرض 

خواهـد کـرد. بـا ایـن حـال بهتـر بـود در همـان 

ابتـدا برنامـه رقابت هـا تـا پایـان فصـل اعـام 

می شـد و بازی هـای معوقـه لابه لای هفته های 

لیـگ برگـزار می شـد. 

درحـال حاضـر جـدول بسـیار بی نظـم 

دنبال می شـود اتفاقی که سـال های اخیر 

کمتـر رخ داده اسـت. بـه نظـر می رسـد 

فینـال آسـیا یـک مقـدار کار سـازمان لیـگ را سـخت کـرد. 

مـن فقـط می توانـم بگویـم در نیم فصـل دوم برنامه ریـزی بـرای ادامـه رقابت هـا 

بسـیار فشـرده شـده و ایـن فشـردگی بـرای همه تیم ها بـه صورت یکسـان و برابر 

وجود داشـته و کار را سـخت می کند و این یک واقعیت اسـت، البته یک مشـکل 

اساسـی ایـن اسـت کـه برنامه ریـزی کنفدراسـیون فوتبـال آسـیا اشـکال دارد، 

هرچنـد شـاید مـا هـم مشـکاتی داشـته باشـیم اما کنفدراسـیون فوتبال آسـیا 

بـه نظـر می رسـد فقـط تیم هـای شـرق قـاره را می بینـد و برنامه ریزی هایـش بـر 

حول درخواسـت شـرقی ها انجام می شـود. این برنامه ریزی ها برای کشـورهای 

غرب آسـیا اصا خوب نیسـت و طی این سـال ها نمایندگان این کشـورها نسبت 

بـه شـرقی ها متضـرر شـده اند البتـه قـرار اسـت در دوره جدیـد همـه بازی هـا بـه 

صـورت متمرکـز برگـزار شـود امـا تـا پیـش از ایـن در وسـط زمسـتان کـه 

معمـولا رقابت هـای شـرق آسـیا تعطیل اسـت کشـورهای غربـی باید 

در اوج مسـابقات داخلـی لیگ شـان را کنـار گذاشـته و ۴ تیـم را 

بـه آسـیا می فرسـتادند، یعنـی مجبـور می شـدند بـه خاطـر آسـیا 

کل لیـگ را تعطیـل کننـد، ایـن درحالـی اسـت کـه تیم هـای غرب 

آسـیا هزینه هـای زیـادی را متحمـل می شـوند امـا برنامه ریـزی 

کنفدراسـیون فوتبـال آسـیا بـه سـود شـرقی ها بـوده و بـه 

شـخصه در دفعاتـی کـه به عنوان نماینـده ایران در 

جلسـات کنفدراسیون آسیا شرکت کردم به این 

موضـوع اعتـراض کـرده و سـعی کـردم تا سـایر 

کشـورهای غـرب قاره را بـا خودمان همراه کرده 

اما مسـئولان ای اف سـی همیشه نگاه شان به 

شـرق آسیاست. 

برنامه ریـزی کنفدراسـیون فوتبال آسـیا 

بـه کنـار ولـی مـا خودمـان هـم ایـرادات 

زیـادی داریـم. 

بلـه درسـت اسـت و مـن هـم بـه ایـن موضـوع 

اشـاره کـردم امـا مـا باید در برنامه ریزی یک سـری واقعیت هـا را در نظر بگیریم. 

به طـور مثـال تیم هـای ما برای رسـیدن به مقصد به منظور برگـزاری رقابت های 

لیـگ مسـافرت های دو،سـه پـروازه دارنـد از لحاظ امکانات هم کـه از آنها عقب 

هسـتیم و پروازهایمـان هـم مثـل سـایر کشـورها نیسـت. به طـور مثـال اگر هم 

اتفاقـی بیفتـد کـه نیم سـاعت بـازی با تاخیر آغاز شـود به یک بـاره تیم میهمان 

مجبـور می شـود یـک شـب در شـهر مقصـد بیشـتر بمانـد کـه همیـن موضـوع 

هزینه هـای گـزاف بیشـتری را بـه تیـم فـوق تحمیل خواهـد کـرد. بنابراین باید 

خودمـان هـم طـوری برنامه ریـزی کنیم که کمتر برنامه هـا تغییر کند و چه بهتر 

کـه از همـان ابتـدا بـه صـورت کلـی برنامـه زمان بنـدی رقابت هـا طی شـش ماه 

یـا یک سـال را بدهیـم تـا دیگـر این مشـکات به وجـود نیاید. 

البتـه آن زمـان کـه شـما در سـازمان لیـگ بودیـد معمـولا بـه ایـن شـکل 

عمـل کـرده و برنامـه یک سـال را می دادیـد امـا ایـن اتفـاق در فصل جدید 

محقق نشـده اسـت. 

بلـه درسـت می گوییـد امـا الان وقتی یک تیم به عنوان نماینـده ایران به مراحل 

بالاتـر لیـگ قهرمانـان آسـیا راه پیـدا کنـد ایـن موضـوع دیگـر جنبه هـای ملی 

پیـدا می کنـد و همیـن تیم هـا نیـز خواسـته هایی دارنـد کـه اگـر بخواهیـم آنها 

را قبـول کنیـم بـه تیم هـای دیگـر فشـار آمـده و بـه سـایر تیم هـا ظلـم خواهـد 

شـد. در هـر صـورت بـه نظـر من باید مجموعـه ای از نظرات درنهایـت برای همه 

تیم هـا اجـرا شـود کـه اگـر خیر هسـت برای همه باشـد و اگر ضرری باشـد همه 

تیم ها به طور مسـاوی متضرر شـوند اینکه بخواهیم بین تیم ها فرق گذاشـته و 

بگوییم این تیم بزرگ اسـت یا آن تیم شهرسـتانی اسـت، نباید این گونه باشـد. 

برخـی هـواداران دو تیـم اسـتقلال و پرسـپولیس به نگاه رنگی مسـئولان 

فدراسـیون و سـازمان لیـگ انتقـاد می کننـد، آیـا واقعا چنیـن نگاهی در 

فدراسـیون وجود دارد؟

خدا شـاهد اسـت چنین چیزی وجود نداشـته و این نگاهی که شـما می گویید 

نیسـت، شـاید کارمان ایراد داشـته باشـد و به عنوان کسـی که در امر مسـابقات 

هسـتم مـن هـم ایـن موضـوع را می پذیـرم امـا خـدا وکیلـی چنین نگاهـی وجود 

نـدارد. مـن نـه وامـدار کسـی هسـتم و نـه از کسـی می ترسـم اگـر چیـزی باشـد 

می گویم اما معتقدم نباید همیشـه یک سـمت را ببینیم، باید همه باشـگاه ها را 

یکسـان ببینیـم، حتـی آن تیمـی که فکـر می کنیم تازه به لیگ آمـده یا تیمی که 

در تـه جـدول قـرار دارد چـه در امـر چینـش داوری و چـه در امر برگـزاری باید نگاه 

عادلانه وجود داشته باشد، البته امکانات متفاوت است و امکانات همه استان ها 

و شـهرها مثـل هـم نیسـت اما بایـد این قضیـه را هـم در برنامه ریزی ها ببینیم.

بهروان در گفت وگو با »فرهیختگان«: بهتر بود برنامه کلی رقابت ها قبل از لیگ اعلام می شد

خداوکیلی در سازمان لیگ نگاه رنگی وجود ندارد
AFC در تصمیماتش تیم های غرب آسیا را نادیده می گیرد
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واکنش مسئولان پرسپولیس به اعتراض ها به برنامه سازمان لیگ:

 استقلال برای یافتن مقصر 
ع کند! به خودش رجو

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
روزنامهنگار

بدعهدی سازمان لیگ و اعتراض آبی ها

رکبخوردیم!
»آقای مهدی به ما قول داده بودند تا زمان برگزارنشدن دیدارهای عقب افتاده پرسپولیس بازی نکنیم تا تعداد مسابقات دو 

تیم برابر باشد نه اینکه استقال دو بازی بیشتر داشته باشد. اگر قرار بود چنین برنامه ای در نظر گرفته شود، همان ابتدا 

این کار را انجام می دادند.«

این بخشی از صحبت  های روز گذشته محمود فکری در جمع خبرنگاران، حین تمرینات تیم استقال بود. البته سرمربی 

استقال صحبت های دیگری را هم مطرح کرد اما بیشتر ناراحتی و اعتراض او به برنامه ریزی جدید سازمان لیگ بود که 

این طور به نظر می رســـید انگار استقالی ها رکب خورده و بدعهدی سازمان لیگ نسبت به اظهارات قبلی خود، آنها را به 

اعتراض واداشته است. درواقع طبق صحبت های قبلی سهیل مهدی رئیس کمیته سازمان لیگ فدراسیون فوتبال قرار بود 

دربی در شرایطی برگزار شود که همسان سازی دیدارهای سرخابی ها ابتدا رعایت شده و سپس دو تیم در دربی حساس و 

بزرگ پایتخت به مصاف هم بروند، هرچند پیش از این تاکید کردیم خواسته بزرگ استقالی ها این بود که پرسپولیس قبل 

از دیدار دربی حتما با سپاهان دیدار کند که فقط این موضوع در برنامه جدید اعامی رعایت شد اما سایر موارد مثل تعداد 

تساوی دیدارهای دو تیم رعایت نشد و آبی های پایتخت معتقدند اگر قرار بود این اتفاق نیفتد پس لزومی هم به تعویق دیدار 

این تیم مقابل پرسپولیس از هفته هشتم رقابت ها وجود نداشت و درصورتی که از همان ابتدا مشخص می شد استقالی ها 

باید با دو دیدار بیشـــتر نســـبت به پرسپولیس در دربی بازی کنند هیچ کس زیربار برنامه  جدید نرفته و طبق روال قبلی و 

همزمان با سایر برنامه های لیگ برتر در هفته هشتم یعنی اواخر هفته گذشته سازمان لیگ باید دربی را هم برگزار می کرد. 

درواقع استقالی ها معتقدند با توجه به شکست پرسپولیس در فینال لیگ قهرمانان آسیا و تبعات و عواقب این شکست 

که از لحاظ روحی و روانی روی سرخپوشان تاثیرگذار بود درصورت برگزاری دربی در زمان مشخص شده قبلی و همزمان 

با سایر دیدارهای هفته هشتم شرایط استقال در آن زمان به مراتب بهتر از حریف سنتی اش بود اما با قول سازمان لیگ 

که دو تیم با بازی های برابر به مصاف یکدیگر خواهند رفت و محقق نشدن این ادعا، حالا شرایط در دربی پایتخت به ضرر 

آبی پوشان می شود. سازمان لیگ دیروز برنامه مسابقات هفته دهم تا دوازدهم و همچنین دیدار دربی پایتخت را اعام کرد 

که طبق آن تیم های پرسپولیس و استقال در تاریخ 22 دی ماه در دیدار معوقه هفته هشتم به مصاف یکدیگر می روند 

که این موضوع با ناراحتی و اعتراض باشگاه استقال مواجه شده است. آنها نسبت به این موضوع نیز معترض هستند که 

چرا سازمان لیگ پس از صحبت های یحیی گل محمدی مبنی بر اینکه اگر استراحت تیمش برای دیدار با ذوب آهن کمتر 

از 6روز باشـــد در این مســـابقه شرکت نمی کند، تاریخ این بازی را تغییر داده و یک روز به تعویق انداخته است. نکته دیگر 

که اعتراض آبی ها را در پی داشت این است که چرا باید تا این اندازه بین دیدارهای معوقه پرسپولیس فاصله وجود داشته 

باشد تا برنامه این دیدارهای عقب افتاده روی سایر رقابت های لیگ تاثیرگذار بوده و این موضوع درنهایت مشکل ساز شود.

صدای تیم های لیگ برتری درآمد

لیگعلیهسازمانلیگ!
پس از اعام برنامه های هفته دهم تا دوازدهم مسابقات لیگ ازسوی سازمان لیگ، تیم های مختلف لیگ برتر به این برنامه 

اعتراض کردند تا سازمان لیگ تحت فشار زیادی قرار بگیرد. حرف عمده تیم های لیگ برتری این است که اول بازی های 

معوقه لیگ برتر برگزار شود و سپس بازی های هفتگی روی روال قرار بگیرد؛ اتفاقی که سازمان لیگ آن را قبول ندارد و روی 

همین موضوع هم برنامه را اعام کرده است. 

گل گهر سیرجان از نخستین تیم هایی بود که به این مساله معترض شد و با انتشار بیانیه ای اعام کرد بعد از رویارویی با 

استقال حاضر نیست تا پیش از یکسان شدن تعداد مسابقات سایر تیم ها در لیگ شرکت کند!

دیروز هم تیم های دیگری به جمع معترضان اضافه شدند؛ سعید آذری، مدیرعامل باشگاه فولاد خوزستان با انتقاد تند از 

برنامه اعام شده ازسوی سازمان لیگ به این موضوع اعتراض داشته و خواستار اصاح این برنامه شده است. نکونام مربی 

این تیم نیز در یک گفت وگوی رادیویی گفت: »چرا برنامه لیگ را 3 هفته یک بار اعام می کنند؟ ما که به خاطر کرونا تعطیلی 

نداریم. خدا را شکر شرایط کشور ما ازنظر کرونا خوب است و فوتبال باعث نشاط جامعه است. 15 هفته را اعام کنند تا ما 

تا نیم فصل برنامه  مان را بدانیم. نمی توانند یک برنامه ساده اعام کنند. به خاطر تیم های دیگر همه باید صبر کنند تا ببینند 

چه اتفاقی می افتد. اشکالی ندارد. لیگ را نگه دارید تا پرسپولیس بازی های عقب افتاده اش را انجام بدهد. هر زمان به 

تیم های دیگر رسید، همه باهم دوباره شروع کنیم. دو هفته دیرتر شروع می کنیم، اما چه ایرادی دارد؟« 

ازسوی دیگر مسئولان باشگاه نساجی اعام کردند باتوجه به اینکه این تیم و پرسپولیس در یک روز به مصاف هم رفتند، به 

همین دلیل فاصله زمانی دیدار آینده نساجی باید به اندازه تیم فوتبال پرسپولیس باشد. برهمین اساس مدیران باشگاه 

نساجی با ارسال نامه اعتراض خود به سازمان لیگ، خواهان تغییر زمان دیدارشان با فولاد خوزستان شدند. 

مدیران باشگاه پیکان نیز با انتشار بیانیه ای اعام کردند از آنجاکه همه باشگاه های شاغل در فوتبال ایران، انتظاری جز 

اجرای عدالت ندارند، برگزاری مســـابقه معوقه تیم نساجی مازندران بعداز مسابقه با پیکان را خارج از فضای مساوات در 

فوتبال می دانند و به همین خاطر به اطاع سازمان محترم لیگ و فدراسیون فوتبال می رسانند که در دیدار هفته دهم که 

روز سه شنبه 16 دی ماه برنامه ریزی شده، به میدان نخواهند رفت.

برنامـه نامشـخص رقابت هـای لیـگ برتـر در فصـل جـاری 

سـروصدای همـه تیم هـای حاضـر در ایـن بازی هـا را درآورده و 

تغییـر موضـع چندبـاره سـازمان لیگ درخصوص زمـان برگزاری 

بازی هـا ایـن شـائبه را ایجـاد کـرده کـه آنهـا به نفع برخـی تیم ها 

برنامه ریـزی می کننـد و همـه تیم هـای لیـگ برتـری را بـا یـک 

چشـم نـگاه نمی کننـد.

در زمانـی کـه پرسـپولیس خودش را مهیـا می کرد تا راهی دوحه 

قطـر شـود و در دیـدار فینـال لیـگ قهرمانـان آسـیا بـه میـدان 

برود، مسـئولان سـازمان لیگ بارها در صحبت های شـان اعام 

کردنـد سـرخ ها در بازگشـت بایـد انتظـار یـک برنامـه فشـرده را 

داشـته باشـند تـا دیدارهـای عقب افتاده شـان انجـام شـده و 

لیـگ بـه شـرایط عـادی برگـردد. امـا برخـاف گفته هـا در برنامه 

جدیـدی کـه دیـروز سـازمان لیـگ اعـام کـرد مشـخص شـد 

خبـری از بازی هـای 3 یـا ۴روز درمیـان بـرای ایـن تیـم نیسـت 

تـا نـگاه تیم هـای لیـگ برتـری به سـمت سـرخ ها خیـره شـود و 

آنهـا را عامـل برنامه ریـزی یک طرفـه سـازمان لیـگ برتـر بدانند.

پرسپولیسبهخواستهاشرسید

پرسپولیسـی ها بعـد از اینکـه ناگزیـر بـه قائمشـهر سـفر کردنـد 

و دیـدار برابـر نسـاجی ایـن شـهر را پشت سـر گذاشـتند، در 

تـاش بودنـد هرطـور شـده دیدار برابـر ذوب آهن از هفته ششـم 

رقابت هـای لیـگ برتـر را عقـب بیندازنـد تا کادرفنـی این فرصت 

را داشـته باشـد که بازیکنان را ریکاوری کرده و آنها را به شـرایط 

ایـده آل بـرای برگـزاری ایـن دیـدار نزدیـک کند.

امـا پرسپولیسـی ها کـه می دانسـتند کار سـاده ای بـرای تعویـق 

یـک روزه ایـن بـازی پیـش رو ندارنـد پیش دسـتی کـرده و با توجه 

بـه تخلفاتـی کـه ذوب آهـن درجریـان تمرینات پیـش از دیدار با 

پرسـپولیس داشـت کـه باعـث شـد ایـن دیـدار بـه تعویـق بیفتد 

شـکایتی از ایـن باشـگاه بـه کمیته انضباطی کردنـد تا آنها برای 

نتیجـه ایـن بازی تصمیـم بگیرند.

البتـه دیـروز هـم نوشـتیم سـرخ ها می دانسـتند کـه قرار نیسـت 

نتیجه این بازی خارج از زمین مشـخص شـود و قصدشـان با این 

اقدام فشـار آوردن به سـازمان لیگ برای قبول تعویق 2۴سـاعته 

ایـن بـازی بـود که البته به آن هم رسـیدند.

هرچنـد سـرخ ها همچنـان بـر ایـن باورنـد کـه مطابـق بـا بنـد 6 

پروتـکل بهداشـتی ارسال شـده بـه باشـگاه ها هـر تیمـی کـه 

بـه هـر طریقـی پروتکل هـای بهداشـتی را نادیـده بگیـرد و ایـن 

اتفـاق منجـر بـه لغـو یـک بازی شـود، نتیجـه آن بـازی در کمیته 

انضباطی تعیین می شـود و پرسپولیسـی ها معتقدند که حضور 

حدادی فـر به همـراه 2بازیکـن کرونایی دیگـر در تمرینات بدون 

دریافـت پاسـخ تسـت دوم شـان تخلـف بوده و کمیتـه انضباطی 

بایـد بـه آن ورود کنـد.

یکـی از مدیـران باشـگاه پرسـپولیس در ایـن خصـوص بـه 

»فرهیختـگان« گفـت: »واقعـا اعتـراض ذوبی هـا در نوع خودش 

جالـب اسـت. تمـام مشـکات لیـگ برتـر به خاطـر خودخواهـی 

آنهـا به وجـود آمـده و اینکـه به خاطر ۴بازیکن کرونایی با لیسـت 

37نفـره بازیکنانـش حاضر نشـدند در دیـدار مقابل ما به میدان 

بیاینـد و هـم باعـث فشرده شـدن بازی هـای پرسـپولیس و از آن 

مهم تـر ناکامـی در فینـال آسـیا شـدند، حـالا چطـور می تواننـد 

معتـرض باشـند. ایـن موضوعـی اسـت که جـای تعجـب دارد.«

استقلالیهاومشکلاتشخصی

اسـتقال یکی دیگر از تیم هایی اسـت که به برنامه ریزی جدید 

سـازمان لیـگ اعتـراض دارد و البتـه نکتـه جالـب در اعتـراض 

آبی هـای پایتخـت بـه این موضوع مربوط می شـود که آنها پیش 

از این اعتقاد داشـتند زمانی باید مقابل سـرخ ها قرار بگیرند که 

آنهـا تمامـی دیدارهـای عقب افتاده شـان را برگزار کرده باشـند.

حـالا آنهـا معتقدنـد اگـر قـرار بـود برنامه ریـزی سـازمان لیـگ به 

ایـن شـکل باشـد همـان بهتـر کـه دیـدار دربـی در زمـان اولیـه 

برگـزار می شـد. در ایـن خصـوص یکی از افراد حاضر در باشـگاه 

پرسـپولیس گفـت: »اسـتقالی ها خواسـتند کـه ایـن بـازی بـه 

تعویـق بیفتـد حـالا می گوینـد چـرا بـه تعویـق افتـاده؟ آنهـا بـه 

اینجـای کار فکر نمی کردند که شـاید شـرایط طـوری رقم بخورد 

کـه همه چیـز علیه خودشـان شـود و حالا این اتفـاق افتاده و اگر 

آنهـا می خواهنـد مقصـر را پیـدا کننـد قطعا نباید سـراغ باشـگاه 

پرسـپولیس و سـازمان لیـگ برونـد و بایـد در داخـل باشـگاه 

خودشـان به دنبـال آن بگردنـد.«

پرسپولیسبهدنبالبرگزارینشستخبری

سـکوت سـرخ ها در رسـانه ها بعد از اعام برنامه جدید سـازمان 

لیگ همه چیز را علیه این باشـگاه کرده و این شـائبه ایجادشـده 

کـه آنهـا رضایـت کافـی از ایـن برنامـه دارند اما یکی از مسـئولان 

باشـگاه در ایـن خصـوص بـه »فرهیختـگان« گفـت: »سـکوت ما 

دلیـل بـر رضایـت نیسـت بلکـه وقتـی همـه معتـرض هسـتند ما 

دیگـر گفتن مـان چه فایـده ای دارد؟ ضمـن اینکـه احتمـالا فردا 

جلسـه ای مطبوعاتـی برگـزار می کنیـم و پاسـخ تمـام هجمه هـا 

را در آن می دهیـم.«

گفتنـی اسـت ظاهـرا بـرای باشـگاه پرسـپولیس سـخنگویی هم 

انتخـاب شـده کـه قـرار اسـت مسـائل باشـگاه توسـط ایـن فـرد 

رسـانه ای شـود و ممکن اسـت این فرد امروز به رسـانه ها معرفی 

شـود چراکه در این مدت هر مسـئولی از این باشـگاه با رسـانه ها 

صحبـت می کنـد، تاکیـد دارد اسـمی از او نیاورند!


